

發展符於十二年國民基本教育課程綱要－低年段結合英語之彈性學習課程模組計畫
基隆市東信國民小學「跨領域學習活動與英語鷹架一覽表」

Task	Subject content	Objective	Language
1. My Weather forecast Chart(1) Sup-task1 Outdoor observation activities Sup-task2 Weather Forecast Record Chart Sup-task3 Sharing the Chart	Living Curriculum 1、學習各種探究人、事、物的方法並理解探究後所獲得的道理。 2、使用適切且多元的表徵符號，表達自己的想法、與人溝通	Understand and Apply (Explain ideas or concepts and use information in new situations 1、能觀察並記錄一週的天氣變化並以「It's _____ and - _____」說出自己所觀察並記錄之天氣情形。	Outdoor observation activities 「I see the sun. It's sunny today. I see clouds. It's cloudy today. I see rain. It's rainy today. I feel windy. It's windy today.」 Weather Forecast Record Chart Is this sunny today? Yes. It's sunny today. Sharing the Chart It's sunny today.
2. My Weather forecast Chart(2) Sup-task4 Weather change frequency	Math 1、具備基本的算術操作能力，在日常生活情境中，用數學表述與解決問題。	Apply 1、能算出1至2周不同天氣的數量，並表達不同天氣的多少。	Sharing Weekly Record Chart One, Two, Three There are three sunny days in a week. There are more sunny days in the week.
3. Weather and Life	Living Curriculum 1、探索生活中的人、事、物，並體會彼此之間會相互影響。	Analyze (Draw connection among ideas) 1. 能以 I like/don't like _____ 表達自己對天氣的喜好，並以英文或中文說出其原因。	Sharing own feeling I like sunny days. I don't like rainy days. Analyze the Weather and Life. I like sunny day. I can play outside I don't like rainy day. I can't play outside
4. Sound of the Weather	Living Curriculum 1使用不同的表徵符號進行表現與分享，感受創作的樂趣	Create 1、能聆聽大自然不同天氣的聲音，並嘗試以節奏樂器表達所觀察之不同天氣聲音、覺得喜樂與滿足	Observe the Sound of Weather It sound like the rain. It sound like the wind. Play instrument and create sound of the Weather I can make a sound like the rain. I can make a sound like the rain with a sand bell.

Task	Subject content	Objective	Language
5 Dressing for School Chart	Living Curriculum 1、探索生活中的人、事、物，並體會彼此之間會相互影響。	Analyze、Apply (Draw connection among ideas, use information in new situations) 1、能觀察一週的天氣變化並「It's _____ and _____」。I wear a _____ 完成 My Get Dressed for School Chart，且運用作業單與同學分享	Get Dressed for Changeable Weather It's a sunny day. It's hot. I wear a cap to school. <i>It's a rainy day. It's cold. I wear a raincoat and rain boot to school.</i> Sharing My Get Dressed for School Chart <i>It's a rainy day. I wear a raincoat and rain boot to school. I don't like rainy day. I can't play outside.</i>